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Marja Lehtinen kertoo kuulumiset Varhan vammaisneuvostosta. 
 
Yleisenä huomiona, että toistaiseksi käydään paljon keskusteluja 
mutta vielä varsinainen toiminta on kaukaista ja vähäistä. 
Varhan vammaisneuvoston kokouksissa on kestoteemana ollut 
saavutettavuus niin fyysisessä kuin sähköisessäkin 
toimintaympäristössä.  

 
Asian tiimoilta on perustettu työryhmä, jonka jäsenenä on 
Uudenkaupungin edustaja Marja Lehtinen. 
 
Ensi vuonna vammaisneuvosto kokoontuu mahdollisesti viisi kertaa.  
 

Päätösehdotus: Asia merkitään tiedoksi. 
 

Päätös: Asia merkittiin tiedoksi. 
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